

主辦 Presented by



Hong Kong Performers Winds
香港演奏家管樂團



與 DREAMERS
Trombone Quartet

從

風之谷 風起了

走進宮崎駿動畫音樂世界

到

A Fantasy Music Journey with Miyazaki Hayao

2 APR 2021 FRI 8PM

沙田大會堂文娛廳

SHA TIN TOWN HALL CULTURAL ACTIVITIES HALL

票價 TICKET \$140 (\$100#)

適用於全日制學生、六十歲或以上高齡人士、殘疾人士及看護人、綜合社會援助受惠人士 # Discounted tickets for full-time students, senior citizens aged 60 or above, people with disabilities and the minder, and Comprehensive Social Security Assistance (CSSA) recipients



立即訂票
Book NOW

<http://bit.ly/HKPW-Dreamers-2-Apr>

演出 Performed by

Dreamers 長號合奏 Trombone Ensemble
hkpw.org.hk/dreamers

精選節目 Programme highlights

《天空之城》、《千與千尋》、《哈爾移動城堡》、《龍貓》等
動畫電影音樂改編作品

Music from Miyazaki Hayao's Animation Films including *Castle in the Sky*, *Spirited Away*, *Howl's Moving Castle*, *My Neighbor Totoro*...
rearranged for trombone ensemble



查詢 Enquiries: 3488 1550 / hkpwcommittee@gmail.com

節目及演出者如有更改，恕不另行通知 Programme and artists are subject to change without prior notice.



HKPerformersWinds

hkpw.org.hk

Dreamers 長號合奏 Dreamers Trombone Ensemble

Dreamers 長號四重奏成立於 2013 年 11 月，旨在傳揚長號合奏文化，讓更多人認識長號這種源遠流長的樂器。另外，亦希望透過排練及演出，讓我們繼續努力追尋音樂夢，固取名為 Dreamers。Dreamers 成員包括許承恩、伍家熾、司徒震洋及陳嘉豪（低音長號）。2020 年，Dreamers 長號四重奏隨更多成員加入，改名為 Dreamers 長號合奏。



你可能會說我在發夢
但並不只我是這樣想
希望有一天你都會像我們一樣
那麼世界便會更美好
引自《Imagine》— 約翰·連儂
Dreamers 譯

Established in November 2013, Dreamers Trombone Quartet aims at promoting ensemble music of trombone, an instrument has long history. Also, the group named Dreamers because we still keep our passion in pursuing our dream of music. Founding members of Dreamers include Billy Hui Shing-yan, Ken Ng Ka-chi, Szeto Chun-yeung and Chan Ka-ho (Bass Trombone). In 2020, the quartet expanded and changed its group's name to Dreamers Trombone Ensemble.

You may say I' m a Dreamer
But I' m not the only one
I hope someday you' ll join us
And the world will be as one
Quote from "Imagine" – John Lennon

香港演奏家管樂團 Hong Kong Performers Winds

香港演奏家管樂團成立於 2005 年，為香港註冊非牟利藝術團體，旨在透過定期的排練、演出及交流活動，培養團員對音樂的興趣，並藉著表演及音樂交流等活動在本地推廣管樂音樂。樂團於 2016 年初成立香港少年演奏家管樂團，為對音樂有熱誠的年青樂手提供音樂學習及交流平台，進一步向年青一代推廣管樂團音樂與合奏文化。樂團定期舉行音樂會，為音樂愛好者提供更多表演機會及交流平台。

Hong Kong Performers Winds (HKPW) is a non-profit art organisation established in 2005. It aims to promote wind band music, at the same time providing opportunities for musicians to widen their interests and knowledge in music. HKPW Junior was set up in early 2016 to provide a music learning platform for young passionate players and further promote wind band music and ensembleship culture among younger generations. HKPW organises concerts regularly to provide more performing opportunities and exchange platforms for music lovers.

